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SZANOWNY PANIE PREZESIE 

Zwracam się do Pana po raz drugi, jako prezes rodzinnego ogrodu 
działkowego „ Fantazja" we Wrocławiu . 

Tak się zdarza , ze dużo czytam wypowiedzi posłów z PSL na spotkaniach z 
działkowcami, Panowie posłowie większości popierają projekt obywatelski. 

Otrzymałem z biura PSL,że Pana partia popiera projekt o rodzinnych 
ogrodach działkowych, niestety niektórzy posłowie jak pan Jozef Racki na 
spotkaniu w Kaliszu w dniu 17 stycznia 2013 roku oświadczył, że PSL złoży swój 
projekt o rodzinnych ogrodach. 

Zaniepokoiłem się takimi wypowiedziami Panie prezesie Panie pośle , czy 
naprawdę chcecie nam działkowcom pomóc, czy zaszkodzić , w moim 
przekonaniu czym więcej projektów , tym gorzej dla ludzi, którzy mają 
zamiłowanie do ziemi, którzy chcą utrzymać zielona płuca w miastach, którzy 
ponoszą wszystkie koszty aby utrzymać ogród. 

Państwo nasze ani samorządy , w tym celu nie pomagają , to dlaczego 
Platforma Obywatelska proponuje nacjonalizację majątku .Nacjonalizacja do 
dziś odbija się nam czkawką która została zafundowana po wojnie . 

Zwracam się do Pana jako wicepremiera który mama też coś 
dopowiedzenia w ustaleniach rządowych . 

My działkowcy z ROD „Fantazja,, we Wrocławiu oczekujemy Od PSL jasnego 
stanowiska w sprawie projektu o rodzinnych ogrodach działkowych. 

Pozdrawiamy 

W imieniu działkowców 

Prezes Jan Piórkowski . 
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